

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. X.

---

#### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

#### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

idem ævi spatium fuere ingenia, in Togatis Afranii, in Tragœdiis Pacuuii atque Accii, vsque in Græcorum ingeniorum comparationem euecti, magnumque inter hos ipsos facientis operi suo locum; adeo quidem, vt in illis limæ, in hoc pane plus videatur fuisse sanguinis. Celebre & Lucilii nomen fuit, qui sub P. Afri- 4 cano, Numantino bello eques militauerat. quo quidem tempore iuuenis. adhuc Iugurtha ac Marius, sub eodem Africano milites, in iisdem castris didicere, quæ postea in contrariis facerent. Historiarum auctor iam tum Sisenna 5 erat iuuenis, sed opus belli ciuillis Sullani post aliquot annos ab eo seniore editum est. vetustior Sisenna fuit Cælius; æqualis Sisennæ Rutilius, Claudiusque Quadrigarius, & Valerius Antias. Sane non ignoremus, eadem 6 ætate fuisse Pomponium, sensibus celebrem, verbis rudem, & nouitate inuenti a se operis commendabilem.

CAP. X. Persequamur notam seueritatem censorum, Cæcii Longini, Capionisque, qui abhinc annos clvii, Lepidum Æmiliū augurē, quod sex millibus aedes conduxisset, edesse iusserunt. at nunc, si quis tanti habet, vix vt senator agnosceatur. adeo mature a rectis in vitia, a vitis in praua, a prauis in præcipitia peruenitur. Eodem tractu temporum & Do- 2 mitii ex Aruernis, & Fabii ex Allobrogibus victoria fuit nobilis. Fabio Paulli nepoti, ex

B 4

victo-